
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2018–2019 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2019Z10373 

Vragen van de leden Moorlag en Van den Hul (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken en Klimaat en de Minister voor Basis- 
en Voortgezet Onderwijs en Media over problemen door het krimpend 
frequentiespectrum (ingezonden 23 mei 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met de problemen waarmee de audiovisuele branche al jaren 
kampt door de afname van de beschikbare frequentieruimte door de 
uitbreiding van 4G- en de komst van 5G-netwerken?1 

Vraag 2
Bent u ermee bekend dat deze problemen zullen toenemen wanneer vanaf 
2020 het gebruik van de band van 700 megahertz door de sector Programme 
Making & Special Events (PMSE) niet meer is toegestaan? 

Vraag 3
Wat zijn de gevolgen van een krimpend frequentiespectrum voor de 
productie van mediacontent, grote evenementen, festivals en theaterproduc-
ties? Kunt u een toelichting geven van zowel de economische als maatschap-
pelijke consequenties? 

Vraag 4
Zijn er gevolgen voor de publieke omroep? Kunt u een toelichting geven? 

Vraag 5
In hoeverre is opvolging gegeven aan de toezegging toenmalige Minister van 
Economische Zaken2 om de PMSE-sector te faciliteren en ondersteunen in het 
zoeken naar een alternatief voor het wegvallen van de frequenties alvorens 
de veiling te starten? Zo ja, welke maatregelen die zijn genomen? Zo nee, 
waarom niet?

1 https://www.broadcastmagazine.nl/facilitair/storingsvrij-zendergebruik-voor-media-park/
2 Kamerstuk 24 095, nr. 394
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